
                                                                       

 

CONVOCATÒRIA COMISSIÓ DE LECTURA FÀCIL VALL HEBRON 

 

Benvolgudes i benvolguts, 

Us recordem que esteu convocades a la primera sessió de la Comissió de Lectura Fàcil 

de Vall Hebron de la qual formeu part. 

La sessió tindrà lloc dijous 16 de juny de 2022 a les 12 h de manera presencial a l’edifici 

de l’Hospital General amb el següent ordre del dia: 

1. Presentació del projecte a càrrec de:  

- Responsable Hospital Universitari Vall Hebron 

- Representant de l’Associació Lectura Fàcil 

2. Metodologia de treball i context de la guia a treballar 

3. Treball conjunt de la guia reduïda pel pacient amb traqueotomia 

4. Cloenda i propera convocatòria 

 

Cordialment, 

Fulanito 

Responsable de la Unitat d’Atenció al Ciutadà de l’Hospital Universitari Vall Hebron 

Hospital General Vall Hebron 

 

A Barcelona, 13 de juny de 2022 

 


